

REFERAT

MØTE: Styremøte

DATO: 23.10.2023 12:00

STED: PBEs lokaler i Vahlsgate + Teams



GeoForum

Organisasjon for geografisk informasjon

**GEOFORUM OSLO OG
AKERSHUS**

TIL STEDE: Magnus Haugstad, Ann-Karin Isaksen, Mario Gil Sanchez, Tor Haugland, Andreas Dyken, Åsmund Stemme

FORFALL: Kjetil Sæheim

1	3D Fagdag Styret diskuterte detaljer rundt gjennomføringen av fagdagen 15. november. Forslag om at vi prøver å hente inn flere kommuner som kan snakke om sine erfaringer med 3d. Magnus kontakter Vestby Andras kontakter Fredrikstad Ann-Karin kontakter Lillestrøm Introduksjon til fagdagen bør være noe slikt som «Kom i gang med 3d. Hva må man tenke på?» Program bør være ferdig i løpet av uka.
2	Lokale geomatikkdager Skal vi ta med oss noe tematikk fra 3d fagdagen? Temabasert? (3-4 foredrag som passer til hvert tema) Programmet bør legges ut på geoforum-teams slik at vi jobber på et felles oppdatert dokument. Sponsor? (det var Norkart på storefjell). Mario sjekker. Mario kontakter de som har pleid å være utstillere.
3	WINORG Andreas viste Winorg som er «nye styreweb». Her finnes oversikt over medlemmer etc.
4	Økonomi Lokallagets økonomi er god. Grei buffer, slik at vi tåler at et arrangement eventuelt går med noe tap.
5	Julebord 23. november?. Høre med lokallag Buskerud om de vil ha felles? Valgkomiteen kan også inviteres. Andreas sjekker litt mer med Buskerud og vi blir enig om dato. Kanskje en doodle?

6	Årsmøte Sendes ut i januar. Vi må ha det innen april. Kan ta det i forbindelse med et annet arrangement (ny 3d dagdag), eller vi kan bare ta det på teams.
7	Geoklar Beredskapskonferanse. Vi har fått stipend fra departementet for dette. Hver lokalavdeling av søkt via en felles mal om midler, men det er geoforum sentralt som tar ansvar for innhold og gjennomføring.